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Referat generalforsamling Asaa SUP 
Torsdag den 23. marts 2023, Havnehuset Asaa havn 

 
1) Valg af dirigent og stemmetæller 
Per blev foreslået og valgt som dirigent, og han konstaterede at generalforsamlingen var re dig 
varslet og indkaldt. 
Finn og Mogens blev valgt som stemmetællere, hvis det skulle blive nødvendigt l 
generalforsamlingens punkter vedr. valg. 
 
2) Godkendelse af dagsorden – OBS hvorfor de e punkt med? 
Ingen kommentarer, udover et spørgsmål l hvorfor punktet var del af dagsorden – det er det ikke 
næste år. 
 
3) Bestyrelsens beretning v. Anne e Mortensen 
Klubben har i 2022 investereret i diverse udstyr i form af boards, veste og padler for løbende at 
opdatere klubbenms udstyr, og der er indkøbt borde og stole og andet indretning af klublokalet. 
Derudover er der investeret i nyt udstyr som kajakker og en såkaldt yoga-stjerne for at understø e 
udviklingen af klubbens ak viteter. Endelig er der investeret i en længe ltrængt ny port l 
klublokalet, som har resultereret i at det ikke blot er nemmere at komme ind og ud med grej, men 
det har også gjort at klubben har fået et mere socialt og synligt miljø. Klublokalet inviterer i højere 
grad end før l, at man s kker hovedet ind, ser hvad der sker og får måske en kop kaffe og en snak 
om hvad klubben laver. 
 
Flere af de investeringer der er gjort i løbet af 2022 er sket vi midler der er søgt hjem fra fonde som 
Himmerland Forsikring, Hempel Fonden, SparNord Fonden og Nordea. 
 
Året der gik i klubben har budt på flere ak ve i vintermånederne end dligere med fælles ture. I 
april var der medlemmer der gjorde VM- og EM-vinderen Casper Steinfath selskab, da han lagde 
vejen forbi Asaa på sin tur Danmark rundt. 
 
Der blev gjort klar l ny sæson da Asaa Havn holdt arbejdsdag, og så gik det ellers slag i slag med 
flere arrangementer og begivenheder og et pænt ak vitetsniveau for de ugentlige trænings der. 
Specielt juniorerne har været meget ak ve med Søren og Me e ved roret og mange glade børn 
der hygger sig både l vands og lands. Også 60+ holdet har være rig g gode l at mødes og dyrke 
det sociale. 
 
Det var derfor en stor glæde da Asaa SUP blev valgt l årets forening 2022 i Brønderslev kommune, 
i et ellers stærkt felt med flere andre ambi øse og innova ve foreninger – dejligt med 
anerkendelse af indsatsen fra både instruktører, medlemmer og bestyrelse og dejligt med den 
pengepræmie og ekstra reklame der fulgte med. 
 
Vi havde som mål for 2022, at der skulle være flere ak viteter og fælles ture. Hen over sommeren 
har der været fælles ture l Voer å, Gerå, Teglværksøen og flere spontane ture ud fra Asaa. 
Derudover har der været tre større arrangementer; Vild med vand, Havnefes val og SUP fes val 
hvor klubben var ak v og lokale og turister havde mulighed for at deltage. Alle var store succeser. 
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Mod slutningen af året var Asaa SUP involveret i kåring af årets landsby, hvor klubben blev 
præsenteret for en meget imponeret dommerkomité. 
 
Alt i alt skal der lyde en meget stor tak l instruktørerne for et stort arbejde og engagement og den 
generelle opbakning l de arrangementer og ak viteter der har været i løbet året, ud over de 
ugentlige træninger. Tak l alle medlemmerne for at stø e op og være deltagende i klubbens 
ak viteter. Og endelig tak l sponsorerne, som kan ses på hjemmesiden. 
 
I forlængelse af beretningen blev der e erlyst flere instruktører l at supplere de nuværende o e, 
gerne en to-tre stykker l særligt junior holdet. Hold øje med opslag på klubbens hjemmeside. 
 
Der blev e erspurgt kurser i foråret, Thierry fortalte at klubben satser på at kunne samle 

lstrækkelig med instruktør-aspiranter l at kunne a olde kurset her i Asaa med besøg af DGI-
underviser. Desuden var der ønske om at undersøge om DGI igen i år lbyder stø e via kommunen 

l at betale for instruk on af nye 60+ medlemmer. 
 
Beretningen blev godkendt. 
 
4) Fremlæggelse af regnskab l godkendelse v. Heidi Orial 
Årets regnskab blev fremlagt med en gennemgang af tallene. Indtægterne på godt 160.000 kr. 
bygger primært på kon ngenter fra 60 voksne, 32 juniorer og 24 60+ medlemmer, samt en indtægt 
på 75.000 kr. fra fonde. Udgi erne, der summer op l knap 157.000 kr., kommer primært fra 
renovering af klublokale, indkøb af udstyr og kurser l instruktører. 
  
Regnskabet viser et overskud på knap 4.000 kr. hvilket bestyrelsen mener er lfredss llende ud 
den holdning og ambi on om at regnskabet så vidt muligt skal gå i nul.  
 
Regnskabet blev godkendt. 
 
5) Fastsæ else af kon ngent 
Bestyrelsen foreslog at fastholde nuværende kon ngentsatser på 600 kr. for seniorer, 300 kr. for 
juniorer, 300 kr. for 60+ og 1.200 kr. for familier.  
 
Fastholdelse af satserne blev godkendt. 
 
6) Indkomne forslag 
Bestyrelsen havde foreslået en vedtægtsændring da det foretrækkes, at alle 
bestyrelsesmedlemmer ikke skal udski es samme år. 
  
Følgende forslag l vedtægtsændring blev sat l afstemning l vedtagelse e er reglen i vedtægtens 
§ 5, stk. 6 jf. § 10, hvor forslaget kan vedtages med 2/3 flertal af de fremmødte 
stemmebere gede: 
  
§ 7, stk. 3, som har ordlyden  
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”Bestyrelsen vælges for: 3 medlemmer i 2 år 2 medlemmer i 1 år, og alle kan genvælges.” 
  
foreslås ændret l: 
  
Medlemmerne af bestyrelsen vælges for en periode på 2 år. Alle kan genvælges. I lige årstal vælges 
3 medlemmer. I ulige årstal vælges 2 medlemmer. 
  
Ændringen indtræder umiddelbart, således at der på denne generalforsamling under punktet ”valg 
af bestyrelse og suppleant” skal vælges 2 medlemmer for en periode på to år samt en suppleant. 
  
Det blev præciseret sam dig, ar der ifølge referat fra generalforsamling 2022 er en fejlskri . Der er 
ført l referat at ” … alle tre blev genvalgt for yderligere et år” Der skulle være refereret, ”de tre 
blev genvalgt for to år” i overensstemmelse med vedtægtsbestemmelsen § 7, stk. 3, at når der 
vælges 3 medlemmer, så er det for 2 år. 
 
Forslaget er modtaget af formanden den 14. februar og opfylder derved vedtægtsbestemmelsens § 
5, stk. 2 om at forslag skal sendes l formanden seneste 14 dage før den dato, som 
generalforsamling er varslet l. Forslaget er desuden meddelt medlemmerne med dagsorden den 
28. februar, og opfylder derved også kravet i vedtægtsbestemmelsen § 5, stk. 3, om at 
medlemmerne skal have kendskab l forslaget 8 dage før generalforsamling.   
  
Forslag om vedtægtsændring blev godkendt. 
 
7) Forslag l handlingsplan og budget 
Der blev gennemgået en række forslag l ini a ver og prioriteringer for det kommende år. 
Der planlægges både arbejdsdag og standerhejsning i starten af sæsonen, og lige som sidste år 
forventes det at klubben deltager i Vild med vand 10. juni, Havnefes val 29. juni og SUP fes val 19. 
august, hvor der vil være mulighed for medlemmer at deltage i både planlægning og afvikling af 
arrangementerne. Der vil blive skrevet ud via Facebook om arbejdsudvalg, prak k etc.  
 
Det viste sig, at der er sammenfald mellem Vild med vand/Havnens dag og andet lokalt 
arrangement i Asaa (Gør Asaa lækker) den 10. juni – datoen kan formentlig ikke ændres men 
bestyrelsen vil så vidt muligt være opmærksomme på dspunkterne. 
 
SUP yoga kommer l at foregå enten lige før eller e er det andet træningspas, der er om lørdagen. 
Ellers vil trænings derne være de samme som sidste sæson. 
 
Som noget nyt er der lavet a ale med Jimmy der som ny ”SoMe manager” skal hjælpe med 
kommunika on via klubbens hjemmeside og Facebook.  
 
Klubben indgår i løbende i dialog og samarbejde med Asaa Havn, men også andre havne på 
østkysten om udvikling af havnen og dens faciliteter. Derudover arbejdes der bl.a. på, sammen 
med havnen, at undersøge mulighederne for at få adgang l brusere. 
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Der arbejdes derudover med diverse ltag og udvikling af idéer for klubben og dens medlemmer. 
F.eks. er der ini a ver i gang om salg af hoodies og t-shirts l klubbens medlemmer, fælles spisning 
fx med muslingefangst og småkurser. Og så opfordres der i øvrigt l spontane arrangementer og 
ture. 
 
Der blev spurgt l muligheden for at træne med på 60+ holdet også selv om man ikke helt opfylder 
alderskriterie, hvilket er ok. 
 
Et forslag l budget for 2023 blev gennemgået med forventede udgi er på ca. 77.000 kr. og 
indtægter på ca. 80.000 kr. Der budge eres fortsat med udgi er l kurser, udstyr og 
småanskaffelser l klublokalet, men ingen større investeringer. Der vil også i 2023 blive arbejdet på 
fondsansøgninger for den vej at søge om finansiering l det kommende års investeringer. 
 
Handlingsplan og budget blev godkendt. 
 
8) Valg l bestyrelse og suppleant 
På valg er Anne e Mortensen og Søren Hansen. Anne e ønskede at genops lle, hvilket Søren ikke 
gjorde. 
 
Camille Lorans ønskede at s lle op og blev valgt sammen med Anne e for en periode på to år. 
 
Lars Søgaard blev valgt som suppleant (Lars18maj@gmail.com) tlf. 6017 4418) 
 
9) Valg af revisor 
Jane Nielsen blev genvalgt som revisor. 
 
10) Evt. 
Der var forslag fra Rona om en infrarød sauna i klublokalet med brugerbetaling. Bestyrelsen vil se 
nærmere på forslaget. 
 
Der var forslag l arrangement om racing, hvis interesse for det, fx en lørdag. S na har et board 
som hun gerne instruerer i og fortæller også gerne om erfaringer fra konkurrencer. Bestyrelsen vil 
se nærmere på forslaget og også overveje eventuel investering i andre board-typer som racing eller 
touring. Der var også interesse for træningsarrangementer, hvor der kan trænes teknik som f.eks. 
vendinger. 
 
Derudover var der forslag l en a en for nye medlemmer, hvor gamle medlemmer deler ud af 
erfaring og viden mht. udstyr, vejrforhold og andet der er gavnligt at vide som nyopstartet. Det 
kunne være fint i starten af en sæson. Bestyrelsen vender det med instruktører. 
 
/Referent Marlene K Sparre 
 
 
 


